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Een interview met 

Jan-Nico van den Ingh 

 
 

 

 

 

Een interview. 

Jan-Nico, wat doe je bij de KWA ? 

Ik schilder nu een deurkozijn hier in de gang en straks nog meer houtwerk dat al gegrond en 

geplamuurd is. 

 

Maar binnen de KWA schilder ik bij Margreet en ik teken bij Jos. 

Dat doe ik sinds 2018, nadat ik via een ander lid kennis heb gemaakt met de KWA. Dat was in de 

tijd dat net het 50 jarig jubileum gevierd werd. 

Ik heb oorspronkelijk teken- en schilderlessen gevolgd in het Cultureel Centrum in mijn woonplaats 

Doetinchem, maar ik vond het ook leuk om, na mijn actieve loopbaan eens ergens anders mijn 

licht op te steken en ik heb het heel erg naar mijn zin bij KWA. 

 

Wat voor beroep heb je uitgeoefend? 

Ik ben werkzaam geweest als GZ psycholoog en de laatste jaren heb ik gewerkt als zzp’er met een 

eigen praktijk. Omdat ik mijn werk langzaam af wilde bouwen, ik ben nu 67 jaar, vind ik het 

belangrijk om me te blijven ontwikkelen in andere richtingen. Dus vooral ook op creatief niveau. 

En dat vind ik hier ook. KWA is een ontmoetingsplaats voor mensen die gelijke en verschillende 

interesses delen. Daarmee is het ook een sociale contactplek en voor sommigen misschien een 

aantrekkelijke gelegenheid om af en toe gevoelens van eenzaamheid te doorbreken. 

 

Verwacht je nog nieuwe initiatieven binnen KWA?  

In grote lijnen ben ik heel tevreden met het aanbod. 

Al zou ik het in de toekomst ook wel leuk vinden om eens multidisciplinair te werken. Cross-over… 

Eens kijken hoe dat bevalt. 

Wanneer één van de docenten dat aan zou bieden, dan ben ik geïnteresseerd. 

 

 

 

 


